
Zápis ze zasedání školské rady  
ZŠ Dr. M. Tyrše, Hrdějovice 

dne 11. 4. 2024 

 
Místo konání: budova školy 

 

Přítomni:  Mgr. Karel Attl 

   Petr Slezák 

   Mgr. Kateřina Krausová 

   Mgr. Irena Dušáková, ředitelka školy 

 

Program:  
1) Seznámení s programem a určení zapisovatele 

2) Různé 

3) Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2023 
 

 

ad 1) Zápisem byla pověřena Mgr. Kateřina Krausová.  
          Výsledek hlasování: Pro: 2 Proti: 0 Zdrželi se: 1  
 

ad 2)   - ředitelka školy seznámila přítomné se zamýšlenými investicemi v příštím roce -   
              zakoupení dvou interaktivních tabulí, 
 

- proběhla krátká diskuse o vhodnosti rozšíření školy o druhý stupeň v souvislosti s plánovanou       

výstavbou v obci, všichni přítomní se vyjádřili ve smyslu, že tento záměr nebude podporován, 
 především z obavy o ztrátu rodinné atmosféry školy,  

  
          - pan Attl navrhl diskusi o elektronizaci žákovských knížek a zadávání domácích úkolů, 
             ředitelka školy zmínila, že i tato otázka se objeví v chystaném evaluačním dotazníku 
             pro rodiče, který škola chystá na květen tohoto roku a názor rodičů vezme škola v úvahu, 
 

         - pan Slezák hovořil o možném ,,kursu pletení pomlázek“ pro rodiče žáků, reagoval tak 
           na školní akci Velikonoční dílny, ve které se letos projevila potřeba více „pletačů“ pomlázek.  
           Akce se bude konat pravděpodobně příští rok před Velikonocemi, 
 

- projednávala se realizace dalšího ročníku akce Škola v pohybu, která probíhá přes letní 

prázdniny, bude organizována i letos, organizátoři zváží začátek akce již v červnu, pan Attl 

připravuje nový způsob   zaznamenávání ujetých kilometrů, 
 

- projednala se možnost dětí pojmenovat si svou stužku na připravovanou květnovou májku v obci, 

paní učitelky před stavěním májky seznámí s touto možností děti ve svých třídách 
 

 

ad 3) Školskou radou byla projednána Výroční zpráva o hospodaření za rok 2023. 
Nebyly vzneseny žádné podněty ani připomínky. 

         Následně byla výroční zpráva o činnosti školy schválena. 
         Výsledek hlasování: Pro: 3 Proti: 0 Zdrželi se: 0  
 

Zápis proveden dne: 11. 4. 2024     Mgr. Kateřina Krausová 



 


